



Photo by: Sergeant Lou Penney

Everyone has a story to share

Every Canadian soldier who has been to Afghanistan over the past ten years has a story to tell. Every soldier has been touched by something they saw, heard, tasted, felt, or smelled. Your story is as unique as your experience. Share it.

Afghanistan: A Soldier's Story is a legacy album that will tell the story of the Canadian mission in Afghanistan from the point of view of the Canadian soldier.

Be part of a story-telling mission that will span one decade in Afghanistan. Visit the album website and submit your stories and photographs. CF members and civilians alike are welcome. Your story is part of Canada's legacy. Share it. It's a story only you can tell.

www.afghanistancanadianstory.ca
contact@afghanistancanadianstory.ca



Chaque membre des Forces canadiennes qui ont été en Afghanistan durant les 10 dernières années ont une histoire à raconter. Tous et toutes ont été touchés par une expérience qu'ils ont vus, entendu ou éprouvé. Votre expérience est aussi unique qu'innestimable. Partagez-là!

"Afghanistan; une histoire de soldat" est beaucoup plus qu'un album, c'est aussi un héritage qui partage la vision du soldat canadien qui a vécu l'expérience unique d'être au théâtre opérationnel en Afghanistan.

Faites partie de l'histoire de votre expérience en Afghanistan qui s'est déroulé durant 10 ans. Visitez le site internet et soumettez vos histoires et vos photographies. Les membres des Forces Canadiennes et autres sont tous les bienvenus. Votre histoire fait partie du patrimoine canadien. Partagez-là, car c'est une histoire que vous seul pouvez raconter.

Tout le monde à une histoire à raconter